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Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 7. april 2008 

følger hermed velfærdsministerens endelige svar på spørgsmål nr. 299 

(SOU Alm. del). 

 

 

 

 

Spørgsmål nr. 299: 

 

”Hvor stor en andel og konkret hvor mange af folkepensionisterne fik hel-

bredstillæg i 2007?” 

 

Svar: 

 

Der findes ikke statistik for, hvor mange folkepensionister der modtager hel-

bredstillæg. 

 

Betingelserne for at være berettiget til helbredstillæg svarer stort set til be-

tingelserne for at få udbetalt den supplerende pensionsydelse. På den bag-

grund kan det skønnes, at der i 2007 var 225.000 folkepensionister, der 

kunne modtage helbredstillæg, hvis de havde behov herfor, jf. svaret på 

spørgsmål 298. 

 

Ovenstående indebærer, at cirka 27 pct. af folkepensionisterne vil have væ-

ret berettiget til helbredstillæg i 2007. 
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